
PROTOKOLL vid sammanträde i
Djurgårdens IF:s Överstyrelse
den 1/2/54 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Ordföranden Öppnade sammanträdet, till vilket även infunnit 
sig skidsektionens kassör Åke Johansson och längre fram under 
sammanträdet även dess sekr. Evert Nirling.

§ 2.
Från skidsektionens arrangemang lämnade Åke Johansson följande 
uppgifter:

Skansentävlingen den 6/1/54 hade resulterat i ett stort 
back på c:a 4.000 kronor.

Hammarbydagen den 17/1/54 kunde egentligen inte slutredo
visas i och med att de sålda /och ännu ej med krav på åter
betalning returnerade/ biljetterna skulle gälla tävlingen den 
21/2/54. För dagen förelåg en inkomstsiffra på c:a 25.000 kr. 
med utgifter på c:a 17.000 kr.

Det ekonomiskt dåliga resultatet av Skansentävlingen be
rodde till väsentlig del på att tävlingen först i allra sista 
stund kunde beslutas äga rum, varmed reklamen aldrig hann 
verka. Dessutom hade deltagarantalet varit väl stort och på
kostat.

§ 3.
Inför backtävlingen den 21/2/54 i samarrangemang med 

Svenska Skidförbundet diskuterades frågan om hur de från den 
15/1 sålda biljetterna skulle värderas. Uppdrogs åt Rinman 
att Överenskomma med Skidförbundet och att föreslå biljett
värdet till 1 á 1.50 kr. I samband därmed skulle Rinman 
även underhandla i vad mån den av Djurgården insamlade och 
delvis inköpta prissamlingen till tävl. den 15/1 skulle kunna 
tas in i den ekonomiska överenskommelsen med förbundet.

§ 4.
På förslag av Nirling beslöts att Åke Dunér skulle utses 

till tävlingsledare i Hammarbybacken den 21/2/54.

§ 5.
Sektionsstyrelsen hade nominerat en trupp på 11 man incl. 

1 ledare att representera vid SM i backe och kombinerad. Trots 
att någon ekonomisk plan ej förelåg beslöts sanktionera den 
föreslagna SM-representationen.

§ 6.
Meddelade Åke Johansson att han till kommande säsong avsåg 

att lämna kassörsskapet i skidsektionen.

§ 7.
Föredrogs det skriftliga avtal mellan DIF och Svenska Skid

förbundet som uppgjorts för tävlingen den 21/2/54. Avtalet god
kändes i befintligt skick.



§ 8.
Föredrogs av skattmästaren gjord ekonomisk rapport för tiden 

1/7-31/12 1953 (bilägges detta protokoll). Då av rapporten 
bl.a. framgick, att orienteringssektionen ännu ej lämnat redo
visning, åtog sig Dunér infordra sådan.

§ 9. 
Diskuterades ishockeysektionens planerade kontinetalresa med 

damer. Beslöts att Nordlund och Liliequist skulle sammanträffa 
med sektionsordf. Grunander för att diskutera en reseform utan 
damsällskap.

§ 10.
Uppdrogs åt Rinman att med Holger Carlsson i Sv. Skidförbundet 

behandla frågan om Vännäs AIK skulle i någon form er
sättas för den skada som dess VM-vepresentant vid backtäv
lingen i Hammarby den 15/1/54 ådrog sig.

§ 11.

På rekommendation av Norén och Rinman beslöts anslå kr. 75 
till damsektionen för utlovat bensprattel vid föreningens års
möte den 12/3. Frågan om överstyrelsen skulle närvara vid 
generalrep av detta programinslag för att gardera årsmötet 
för ett s.k. pinligt inslag föranledde intet beslut.

§ 12.
Godkändes Anna Dett ner som DIF: s representant vid Svenska 

Skridskoförbundets 50-årsjubileum i Eskilstuna med rätt att 
som gåva överlämna föreningens standar.

§ 13.
Föredrog Nordlund förslag till brev till den advokat, som 

skriftligen utbett sig ersättning av kr. 8:00 för två bil
jetter vid den inställda backtävl. den 15/1. Formuleringen 
godkändes. Beslöts att samtidigt Översända begärt belopp.

§ 14.
Sekreteraren föredrog svarsbrev från Svenska Boxningsför

bundet i "affären Sven Holmberg". Då svaret inte kunde anses 
nöjaktigt i och med att det ej gav preciserade besked på 
vilka grunder Holmberg på sin tid avstängts, beslöts att än 
en gång uppfordra förbundet lämna sådana besked. Om för
bundet alltjämt vägrade utlämna begärda upplysningar, beslöt 
föra saken vidare till Riksidrottsförbundet.

§ 15.
Meddelades att damsektionen utlyst sektionsårsmöte till den 

19/2 på Stadion. Norén + Rinman representerar därvid ÖS.

§ 16.
Inbjöd Nordlund kommande måndagssammanträde att äga rum i 

hans lägenhet Norrtullsgatan 35 kl. 20.00. Accepterades tack
samt.

§ 19.
Upptogs till inledande diskussion ett av sekreteraren upp

gjort PM för olika arbetsuppgifter för styrelsen. I anslut
ning härtill skalle ÖS försöka låta sig representeras vid 
kommande söndags sista seriematch för säsongen i bandy 
mellan Sundbyberg och Djurgården.



forts. protokoll 1/2/54

§ 18.
Meddelade sekr., att fotbollssektionen t.v. bordlagt frå

gan om begärt anslag med kr. 1.000:- för utgivning av 
tidningen ”Djurgårdaren" men att arbetet med tidningen 
dock fortskred. Ordf. framhöll som sin åsikt, att översty
relsen under alla förhållanden borde utgiva tidningen.

§ 19.
FÖr ett ev. besök av Överstyrelsens ledamöter vid en 

match i bordtennis med Djurgården som ena allsvensk part 
den 22/2/54 bestämdes samma dags ÖS-sammanträde preliminärt 
till kl. 17.30.

§ 20.
Övriga punkter i sekreterarens PM skulle diskuteras vid 

ett kommande sammanträde.

§ 21.
Ordföranden redogjorde för en kontakt med Idrottsstyrel

sen /dir. M. Magnusson/ i fråga om skidbacksaffären. I 
stort sett var Idrottsstyrelsen vunnen för det förslag, som 
rekommenderats av RF:s idrottsplatskommitté och enligt 
vilket Djurgården kunde påräkna viss ersättning. Förslaget 
skulle nu ga vidare närmast till drätselnämnden. Skid
backens fortbestånd kunde härmed anses säkrat.

§ 22.
Sammanträdet avslutades av ordföranden.


